
 

 

 

 

 

Folketinget  

Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri 

 

København, den 21. september 2007 

 

 

 

Folketingets fødevareudvalg har ved skrivelse af 20. september 2007 anmodet om min 

besvarelse af følgende spørgsmål vedr. forslaget om at nulstille udtagningsforpligtelsen 

i 2008. 

 

Spørgsmål nr. 348 

 

”Vil ministeren i forlængelse af ministerens svar på FLF alm. del -samrådsspm. BY 

den 20. september 2007 oplyse, hvornår ministerens plan for at fastholde de miljø-

mæssige fordele ved udtagning er klar i forbindelse med forslaget om at nulstille 

udtagningsforpligtelsen i 2008?” 

 

Svar: 

Som oplyst under min besvarelse af samrådsspørgsmål BY den 20. september 2007 øn-

sker regeringen at fastholde det nuværende beskyttelsesniveau.  

Jeg henviser i øvrigt til min besvarelse af spørgsmål 344. 

 

 

 

 

 

Eva Kjer Hansen 

 

 

 

/Lene Mølsted Jensen 

 
 

 


